
Zdravo svima, 

Posle godinu dana  provedenih u Norveškoj, pojavila se ideja da napravim sebi neki hobi pored odbojke 
kojom se svakog utorka i srede sastajem sa prijateljima u obližnjoj školskoj sali. 

I naravno posle nekoliko kontakata koje sam napravio ovde, stigao je poziv od gospodina Roberta 
Spillmana  ”našeg Duleta Kesera” i gospodina Geir Dahle-a poznatog kolegama u beach volleyu da bi 
želeli da me vide u ”akciji” na predstojedem turniru u Trondhajmu 

Želeo bih da istaknem da je  turnir organizovan kao kvalifikacioni za timove u 1.diviziji, poređenja radi 
kao naša prva liga. 

Uzbuđenje veliko, na put se trebalo spremiti, a Trondhajm je tredi po veličini grad u Norveškoj i oko 
800km daleko od mene. 

Kako sad, gde, šta, kako bila su pitanja koja su me obasipala mnogo dana pre puta. 

Ajde sad opet da obnovimo pravila, casebook, instrukcije  

Od Bergena  do Trondhajma  ima da se vozi kolima otprilike oko 12 sati tako da sam se odlučio na put 
avionom, koji je ovde da priznam kao kod nas uobičajena vožnja autobusom  

I naravno stižemo  na aerodrom, prepoznajem nove kolege, oni mene po odelu, a ja njih po liku sa sajta. 

Kravata, odelo  ovde ne postoji , ali su me prihvatili kao kolegu odmah u svakom smislu. 

Odlazimo u hotel  Scandic Stolsiden smeštaj vrhunski, i prva destinacija  za kolege ovde posle ”check in” 
je bila prodavnica da se kupi pivo jer prodavnice prodaju do 8 uveče pivo  

Ujutru ustajanje u 6:00, jer je doručak u 7:00h i posle toga taxi prevoz do hale gde se igra turnir. 

Prvi utisak  u hali bio je kao da gledam nas Majski turnir. 

Doduše hala je ogromna tako da su iza paravana još tri terena ali za ženske timove. 

Bio sam delegiran kao prvi sudija na drugoj utakmici turnira muških ekipa. 

I naravno obzirom da su mi rekli da žele da me vide u akciji, više su gledali kako radim posao nego 
utakmicu jer sam stranac još u Srpskoj uniformi , jer drugu moram da zaslužim  

Posle toga sam odsudio još četiri utakmice, i završili smo tog dana oko 19:15. Naravno posle toga je 
usledilo druženje u restoranu kao što to običaj svuda nalaze, gde smo izmenili iskustva iz moje zemlje i 
njihove vezano za takmičenje . 

Smešno je bilo kad me je jedan sudija onako na srpskom podsetio na neke naše sudije koje su ih učile 
tim rečima, al znaju i oni šta to znači tako da sam bio impresioniran kako to nisu zaboravili. Sudije iz 
Beach volleya znade o kome se radi  

Slededeg i zadnjeg dana  turnira usledili su mečevi  završnice turnira. 

Obzirom da sam tog dana imao let nazad do Bergena, a onda feribotom do ostrva na kome radim i živim 
morao sam da napustim ranije turnir. 

Onako u jednom diskretnom razgovoru o poslu koji obavljam na turniru, mnoge kolege su pohvalile 
držanje i govor tela, našu dobru sudijsku organizaciju, kao i visok stepen dosuđivanja greški. 

U tom razgovoru delegat  takmičenja je saopštio da sam planiran da sudim muško finale kao prvi sudija, 
međutim s obzirom da sam imao let ranije sudio sam za bronzu. 

Bio je to sok za mene kad sam čuo, ali šta da se radi neke druge prilike. 



Eto toliko od mene ovog puta nadam se da ce biti opet nekih zanimljivih vesti  iz sveta odbojke ovde. 

Srdačan  pozdrav od kolega iz Norveške koje su mi  rekle da to prenesem Vama i  moje malenkosti 

Bojan Kljajid 

 

 

 







 


